Horizon International School



Final Exam Requirements Term (2)











Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start at school for grades from 4 To 12 starting from Sunday 12/5/2025 during the school day hours.

- Grades from 1 To3 Will be assessed from 1/5/2025 during the school regular day, Last day will be Wednesday 14/5/2025.
 - Starting from Thursday 15/5/2025, students' written exams will start at 6:45 a.m. Students have to be at the school campus from 6:30 a.m... the end of the exam will be according to the exam schedule.

Kindly adhere to the following rules:

- 1. Absence and delay are prohibited during the final exams. Be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
- 2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
- 3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments.
- 4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. Pencils and Erasable Pen are not allowed.
- 5. Grade 7→ 12 can use Pencils during English and Science Exams when needed.
- 6. Students must wear the school uniform during the test days.
- 7. Starting from 15/5/2025, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, so kindly pick up your children on time.

المكرم ولى الأمر:

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية للصفوف من الرابع الى الثاني عشر ستبدأ من يوم الاحد الموافق 12 مايو ٢٠٢٥ خلال الدوام الدراسي.

• الصفوف من الاول الى الثالث سيتم اختبارهم خلال اليوم الدراسي ابتداء من ١ مايو ٢٠٢٥ ؛ واخر يوم اختبارات سيكون يوم الاربعاء الموافق ٢٠٢٥/٥/١٤ .

•ابتداءً من يوم الخميس الموافق ٢٠٢٥/٥/١٥ سيبدأ الاختبار من الساعة ٦:٤٥ صباحا على أن يكون الحضور الساعة ٦:٣٠ صباحا ؛ ونهاية الاختبار ستكون طبقاً لجدول الاختبارات.

نرجو الالتزام بما يلي :-

- ١-يمنع منعاً باتا الغّياب والتأخير خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم إعادة اي اختبار إلا بموافقة إدارة التعليم
- ٢-خروج الطلاب / الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.
 - ٣- إحضار الأدوات المدرسية الخاصة بكل طالب الآلة الحاسبة في الاختبارات المطلوبة لها.
- ٤-الصفوف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف (يمنع الكتابة بالقلم الرصاص والقلم الأزرق القابل للإزالة).
 - ٥- الصفوف من السابع الى الثاني عشر يسمح لهم باستخدام القلم الرصاص في اختبارات اللغة الإنجليزية والعلوم في حال الحاجة.
 - ٦- نؤكد على التزام الطلاب/ الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.
- ٧-المدرسة غير مسئولة عن الطلاب / الطالبات بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.

Horizon International School



Final Exam Requirements Term (2)











Gr.4

Date	Time	Subject	Requirements
Monday 12/05/2025	During school day	Writing	How-To- Essay Choose one of these topics: 1. How to Make Your Favorite Sandwich 2. How to Take Care of a Pet 3. How to Decorate Your Room
Tuesday 13/05/2025	During school day	اجتماعيات	 ١- درس شبه الجزيرة العربية السكان وأحوالهم ص ١٦٨. ٢- درس الآثار ص ١٧٦. المطلوب: دراسة الموضوعات السابقة جيدًا ومراجعة النشاط والتدريبات وأوراق العمل الخاصة بكل درس
Wednesday 14/05/2025	During school day	العلوم الإسلامية	 ١. درس التيمم ص ١٦٠ ٣. أثر الإيمان بأسماء الله وصفاته ص ١٨٦ . ٤. درس سلام النبي صلى الله عليه وسلم ص ١٩٢. المطلوب : مذاكرة الدروس المحددة جيدا و أوراق العمل و التدريبات المنجزة عليها.
Thursday 15/05/2025	06:45 a.m To 08:15 a.m	Social Studies	Unit (6) Ls. 1, 2, & 3
Sunday 18/05/2025	06:45 a.m To 08:15 a.m	English	RCV: Read "The Story of Icarus & The Giant Turnip" From p. 373 → 394 with the related booklet. + Unseen passage Spelling: "Suffixes (able – ible) "My View practice workbook PP. 62 – 63 – 68 Grammar: "Relative Adverbs" p.104 "Capitalization Rules" p. 114
Monday 19/05/2025	06:45 a.m To 08:15 a.m	اللغة العربية	 ١- نص الفهم القرائي: مجالس علم ص ٤١. ٢- أحاكي الاسلوب اللغوي ص ٥٠. ٣- الظاهرة الإملائية: دخول اللام المكسورة على الكلمات التي تبدأ بـ (ال) ص٥٥. دخول الباء والفاء والكاف على الكلمات التي تبدأ بـ (ال) ص ٥٦. ٤- درس أنواع الجموع ص ٥٦. ٥- درس: المفعول المطلق ص ٧٢. ٦- أنواع المعارف: ص ٧٦. المطلوب: دراسة الموضوعات السابقة جيدًا ومراجعة التدريبات وأوراق العمل الخاصة بكل درس
Tuesday 20/05/2025	06:45 a.m To 08:45 a.m	Math	Topic: 14 L.1,2,3 Topic: 15 L.1,4,5 Topic: 16 L.1,2,3,4 + All related worksheets + Practice book
Wednesday 21/05/2025	06:45 a.m To 08:15 a.m	Science	Topic 8 L.1 Circulatory and respiratory systems P.340,342-346. Topic 8 L.2 Skeleton, Muscles, and Skin P.352-356 Topic 8 L.3 Nervous System P.360-363 Topic 8 L.4 Digestive, Reproductive, and other systems P.368-373 + Given homework and worksheets